
Obec Malé Svatoňovice 

 

Z á p i s 

 ze 3. zasedání Zastupitelstva obce Malé Svatoňovice konaného 23.09.2024 

v Malých Svatoňovicích 
 

Přítomni:  
Vladimír Provazník, Ing. Marek Švrčina, Michaela Pelcová, Stanislav Beneš, Kamil David,   
Ing. Jakub Kostelecký, Bc. Marcela Geregová, Mgr. Dagmar Kostelecká, Mgr. Ivana 

Václavková, Jan Jiránek, Jakub Martínek, Mgr. David Orsák, Mgr. Pavel Nosek, Mgr. Kateřina 
Vítová, Ivana Vosyková – 15 členů ZO 

 

Program: 

1. Zahájení, návrh členů návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

2. Kontrola usnesení 
3. Zpráva o práci rady obce 

4. Majetkové záležitosti 
a) Darovací smlouva č. 1266/2024 -  

5. Různé 

a) hospodaření obce k 31.08.2024 

b) cenová nabídka – zpevnění koryta Petrovického potoka 

c) cenové nabídky na PD MK k nádraží 
d) cenové nabídky na PD MK Strážkovice 

e) dodatek č. 1 SOD – dětské skupiny 

f) zřizovací listina dětské skupiny 

g) rozhodnutí AOPK o poskytnutí dotace – jírovcová alej 1. etapa 

h) výroční zpráva a plán práce ZŠ 

i) inventarizace majetku 

j) stavební úprava TIC MBČ 

k) povodně – finanční dar a pomoc naší obce 

l) informace z obce 

6. Rozpočtové opatření č. 6/2024 

7. Diskuse a závěr 

1. Zahájení, návrh členů návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

Jednání zahájil starosta obce v 18.00 hodin. Přítomno je 15 členů ZO. Starosta přivítal 
přítomné a předložil návrh programu jednání. K navrženému programu nejsou připomínky. 
Hlasováno o programu: pro: 15, proti: 0, zdržel se: 0.   Program zasedání byl schválen. 
 

Návrh členů návrhové komise ve složení: Vladimír Provazník a Ing. Marek Švrčina. 
Návrh 2 členů zastupitelstva obce jako ověřovatelů zápisu z dnešního jednání:  
Mgr. Kateřina Vítová a Ivana Vosyková. 

Hlasováno o návrhu: pro: 15, proti: 0, zdržel se: 0 - schváleno. 
 

2. Kontrola usnesení 
Starosta obce předložil usnesení ze 2. zasedání ZO konaného  24.06.2024 a seznámil 
přítomné s jeho plněním. Usnesení je splněno. 
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
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3. Zpráva o práci rady obce 

předkládá starosta obce 

Od posl. zasedání ZO konaného dne 24.06.2024 se sešla rada obce na dvou zasedáních – 

(19.08. a 16.09.2024). Starosta předložil usnesení ze zasedání rady obce č. 6/2024 a 7/2024.  

Zprávu o práci RO obdrželi členové ZO předem v materiálech.  
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí zprávu o práci rady obce. 
Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 1/3-24 bylo schváleno. 
 

4. Majetkové záležitosti 
předkládá starosta obce 

a) Darovací smlouva č. 1266/2024 - Benešovi 
Předmětem darovací smlouvy č. 1266/2024 je darování 217 m2 p.p.č. 464/25  

 (krajnice kolem komunikace od Stodol na Petrovice) obci Malé Svatoňovice. 

K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 

 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje darovací smlouvu č. 1266/2024 mezi obcí a  

, jejímž předmětem je darování 217 m2  p.p.č. 464/25 v k.ú. a obci Malé  
Svatoňovice. 
Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 1   

Usnesení č. 2/3-24 bylo schváleno. 
 

5. Různé 

a) hospodaření obce k 31.08.2024 

předkládá R. Špeldová 

Zprávu obdrželi členové zastupitelstva do materiálů. 
Příjmy jsou plněny ve výši 79,38 %, výdaje jsou plněny na 46,37 %. 
V kapitálových výdajích jsou uvedeny investiční akce, které v obci probíhají. 
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 

 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí hospodaření obce k 31.08.224. 

Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 3/3-24 bylo schváleno. 
 

b) cenová nabídka – zpevnění koryta Petrovického potoka 

předkládá starosta obce 

V Petrovicích „v rokli“ je koryto Petrovického potoka značně poškozené, vymleté. Dochází 
k erozi celé této rokliny a mohlo by to celé ujet. Proto jsme nechali zpracovat cenovou 
nabídku na opravu koryta Petrovického potoka. Jedinou firmou, která podala cenovou  

nabídku na tuto akci je spol. Green For You – ve výši 214.000 Kč bez DPH  (vytažení starých 
trub, vyzdění koryta žulovými kameny). Žádná jiná nabídka není. Přístup k tomuto místu je 
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špatný, všechno se musí donést ručně. Další problematické místo je u pana Líbala, kde 
vyúsťuje kanalizace, už to tam ujelo do potoka. Bylo předběžně jednáno též s firmou Green 

For You. Zde je k tomu ještě horší přístup, ale v budoucnu to musíme vyřešit také. 

K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 

 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje cenovou nabídku spol. Green For You s.r.o. v hodnotě 
214.000 Kč bez DPH na realizaci opravy spadiště v korytě Petrovického potoka. 
Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 4/3-24 bylo schváleno. 
 

c) cenové nabídky na PD MK k nádraží 
předkládá starosta obce 

Jedná se o projektovou dokumentaci na úpravu celé plochy MK k nádraží - nová parkovací 
místa, úprava chodníku včetně nového zábradlí, jednoduchý autobusový terminál. Tento 
pozemek patří obci. Byla odeslána poptávka na jednotlivé projekční kanceláře – Ing. David 

Pauzar, Ing. Stanislava Janák a společnost Artendr. 
Ing. Pauzar není plátce DPH – cenová nabídka činí 250.000 Kč, 
Ing. S. Janák – 214.130 Kč bez DPH, 
Spol. Artendr – 500.000 Kč bez DPH. 

Stejná poptávka byla učiněna i na PD MK ve Strážkovicích. 
S Ing. Pauzarem jsme již spolupracovali – dlážděné pásy podél komunikací.  Zkušenosti 
máme. Ing. Janák dělá velké stavby, Artendr má projekční kancelář, ale jeho nabídky jsou 
nejvyšší. Měli bychom se tedy rozhodnout mezi Ing. Pauzarem a Ing. Janákem. 
Starosta navrhuje schválit cenovou nabídku Ing. Pauzara. Spolupráce s ním byla dobrá a 
cenová nabídka je pro nás konečná, protože není plátcem DPH. 
K tomuto bodu nejsou žádné dotazy ani připomínky. 
 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje cenovou nabídku Ing. Davida Pauzara v hodnotě 250.000 Kč 
bez DPH na zpracování projektové dokumentace na akci „Rekonstrukce MK k nádraží Malé 
Svatoňovice“. 
Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 5/3-24 bylo schváleno. 
 

d) cenové nabídky na PD MK Strážkovice 

předkládá starosta obce 

Zprojektovaný by měl být celý průtah Strážkovic – důraz je kladen na kanalizaci a etapizaci, 
protože zde to bude nutné udělat na 2-3 etapy. Je zde dost složité svedení vod. 
Cenové nabídky: 
Ing. David Pauzar – 230.000 Kč – není plátce DPH, 
Ing. Stanislav Janák – 598.878 Kč bez DPH, 
Spol. Artendr – 250.000 Kč bez DPH. 
Starosta navrhuje schválit cenovou nabídku Ing. Pauzara. 
K tomuto bodu nejsou žádné dotazy ani připomínky. 
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Návrh na usnesení: ZO schvaluje cenovou nabídku Ing. Davida Pauzara v hodnotě 230.000 Kč 
bez DPH na zpracování projektové dokumentace na akci „Rekonstrukce MK Strážkovice“. 
Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 6/3-24 bylo schváleno. 
 

e) dodatek č. 1 SOD – dětské skupiny 

předkládá starosta obce 

Návrh dodatků včetně změnových listů obdrželi členové ZO v materiálech. Ve změnovém 
listě č. 5 došlo ještě k úpravě - k navýšení na základě skrytí podlah ve vstupní chodbě, bylo 
třeba ještě dobroušení, takže je zde navýšení na částku bez DPH  na 122.758 Kč. 

Byl vytvořen Dodatek č. 1 ke SOD a navýšení ceny by mělo být celkem o 541.198,47 Kč. 
Největší částka, která v dodatku je, je změnový list č. 2, kde se projevil nesoulad projektové 
dokumentace a rozpočtu. V rozpočtu zcela chybělo zavěšení stropu ve 2. podlaží. Dále 
starosta podrobně seznámil s jednotlivými změnovými listy.  Toto navýšení by mělo být 
částečně kryto ještě z dotace. 

K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje  Dodatek č. 1 ke SOD na „Rekonstrukci a úpravy části 
objektu č.p. 188 vč. zázemí pro dětské skupiny“ na základě předložených změnových listů 
zohledňující méněpráce a vícepráce. Dodatkem dochází k navýšení celkové ceny díla o částku  
541.198,47 Kč bez DPH. 

Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 7/3-24 bylo schváleno. 
 

f) zřizovací listina dětské skupiny 

předkládá starosta obce 

Abychom mohli připravit provoz, je nutné zřídit tyto dětské skupiny – je připraven návrh 
zřizovací listiny, který neobsahuje ještě název dětské skupiny. Měli bychom nějaký vymyslet. 
Starosta navrhuje název Malíček nebo Malíčci, který se vztahuje k názvu obce i k malým 
dětem. Dětská skupina by byla zřízena jako organizační složka obce se sídlem 17.listopadu 
188, Malé Svatoňovice. Dětská skupina poskytuje péči o dítě v dětské skupině ve věku od 1,5 
roku do 6 let. Provoz by měl být každý všední den v týdnu - provozní doba bude uzpůsobena 
požadavkům rodičů a bude předmětem dalších dokumentů, které vznikají k dětské skupině. 
Zřizovací listina se může ještě dále dodatkem doplňovat. V dětské skupině budou 2 třídy po 
12 dětech – celkem tedy je dětská skupina pro 24 dětí. 
 

Mgr. D. Orsák – jak bude probíhat kooperace se stávající mateřskou školkou? 

starosta – školka by měla primárně zajišťovat stravování. MŠ má požadavek, aby obec snížila 
počet dětí, které docházejí do MŠ, protože nyní jsme na maximu, kdy v MŠ může být až 54 
dětí. Předpokládá se, že o dětskou skupinu bude zájem u menších dětí – od 1,5 let. 

Mgr. D. Orsák – chystá se nějaká legislativní úprava, kdy obec by měla platit rodičům, když 
nebude schopná umístit jejich děti. Vejdeme se do toho. 
starosta – měli bychom se vejít bez problémů, umístění by mělo být primárně pro místní 
děti. 
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Mgr. D. Orsák – a ještě z hlediska vzdělávání, bude také nějaká koordinace mezi školkou a 
dětskou skupinou? 

starosta – je to koncipované jako dvě nezávislé organizace. V budoucnu se může stát, že 
dětská skupina bude pod školkou, musela by se změnit zřizovací listina školky. Nyní je to tak, 
že by v dětské skupině měl být vedoucí a další pracovnice. Znovu bude vypsáno výběrové 
řízení na vedoucího. 
Mgr. P. Nosek – bude posílen personál v kuchyni MŠ? 

starosta – ano, mělo by to být posíleno (asi 1 osoba na ½ úvazku). Řeší se i svačinky, které by 
také měly být z kuchyně MŠ, ale je možné připravovat je i na místě – to je nutné projednat 
ještě s hygienou. 

K tomuto bodu nejsou žádné další dotazy ani připomínky. 

 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje zřizovací listinu Dětské skupiny v Malých Svatoňovicích, 
jakožto organizační složku obce se sídlem 17. listopadu 188, Malé Svatoňovice. Účelem DS je 
poskytování služby péče o dítě v Dětské skupině, čímž se rozumí nevýdělečná činnost 
spočívající v pravidelné péči o dítě od 1,5 let věku do zahájení povinné školní docházky, která 
je poskytována mimo domácnost dítěte ve skupině dětí a která je zaměřena na zajištění  
potřeb dítěte, jeho výchovu a rozvoj schopností, kulturních, hygienických a sociálních  
návyků dítěte. 
Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 8/3-24 bylo schváleno. 
 

g) rozhodnutí AOPK o poskytnutí dotace – jírovcová alej 1. etapa 

předkládá starosta obce 

S paní Radkou Frydrychovou byl v návaznosti na Baobab vytvořen dokument potřebný 
k žádosti o dotaci. Dokument kompletně zhodnotil stav jírovcové aleje, která vede na Idu. 
Podle závažnosti byl tento projekt rozdělen do 2 etap. Na 1. etapu byla podána žádost o 

dotaci. Dotaci jsme dostali – 1. etapa je tedy připravena k realizaci. Dokument obsahuje 

fotografie, posouzení stavu jednotlivých stromů – ošetření bude provedeno u všech stromů. 
Rozhodnutím AOPK  jsme získali dotaci ve výši 248.983 Kč. Dotace je vyplácena po realizaci 
akce. Cena bez DPH činí 273.350 Kč, s daní 330.754 Kč a to je vlastně výsledná cena za 
ošetření v 1. etapě celkem. Je to nabídka od Baobabu s tím, že veškeré poradenství, 
zpracování, pasportizace je zdarma. 
To samé bychom chtěli zopakovat v příštím roce. Zase by měl být vypsaný tento dotační titul, 
v 2. etapě by měly náklady vycházet na 268.662 Kč. 

 

Mgr. D. Kostelecká – to znamená, že stromy budou ořezávat, ošetřovat postřikem, nebudou 
se kácet? 

starosta – ano, jde o ošetření stromů, ne kácení. Chceme tuto alej udržet co nejdéle. 
Mgr. D. Orsák – ty 2 fáze jsou na sobě závislé? 

starosta – nejsou, nyní proběhne 1. fáze – ošetření nejvíc poškozených stromů. Ale určitě 
chceme v příštím roce ošetření dokončit. 
K tomuto bodu nejsou žádné další dotazy ani připomínky. 

 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí rozhodnutí o poskytnutí dotace od Agentury ochrany 
přírody a krajiny ČR ve výši 248.983 Kč z Národního plánu obnovy na akci „Ošetření  



Obec Malé Svatoňovice 

 

6 

 

významného jírovcového stromořadí – Malé Svatoňovice – I. etapa“ s identifikačním číslem 
akce Z151201001504 a schvaluje realizaci akce společností Baobab – péče o zeleň, s.r.o. 
v hodnotě 273.350 Kč bez DPH. 
Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 9/3-24 bylo schváleno. 
 

h) výroční zpráva a plán práce ZŠ 

předkládá Mgr. D. Kostelecká 

Výroční zpráva se týká loňského roku – popisuje personální zajištění, průběh veškerých akcí 
(projekty podle tříd, přednášky, besedy, exkurze, oslava 100 let výročí budovy 1. stupně ZŠ, 
sportovní činnost, zdravotní soutěže, kulturní akce). Výroční zpráva je zveřejněna  
na webových stránkách ZŠ. 
Plán práce se týká spíše zaměstnanců. Jako priorita pro letošní školní rok je „Nová 
informatika“. Od letošního roku je povinnost učit informatiku od 4. do 9. třídy úplně s jiným 
přístupem. Informatika znamená práci s informacemi, netýká se to tedy jen předmětu 
Informatika, ale prolíná se to i do jiných předmětů. 
Nabízíme i kroužek robotiky (14 dětí).  
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí výroční zprávu o činnosti Základní školy Malé 
Svatoňovice za školní rok 2023/2024 a plán práce této organizace na školní rok 2024/2025. 
Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 1 

Usnesení č. 10/3-24 bylo schváleno. 
 

i) inventarizace majetku  

předkládá starosta obce 

Byl vydán příkaz starosty, který byl schválen na jednání rady obce 16.09.2024 – inventarizace 

bude prováděna na tabletu, kde bude vše nahrané a bude probíhat digitálně. Až po 
provedení inventury budou vytištěny materiály k podpisu inventarizačními komisemi, včetně 
návrhů na vyřazení. 
Starosta seznámil se složením hlavní inventarizační komise a jednotlivých dílčích 
inventarizačních komisí. 
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí Příkaz starosty číslo 1/2024 k provedení řádné 
inventarizace majetku a závazků ke dni 31.12.2024 a plán inventur pro rok 2024. 

Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 11/3-24 bylo schváleno. 
 

j) stavební úprava TIC MBČ 

předložil starosta obce 

Toto se týká prostor bývalých veřejných toalet. Starosta předložil členům ZO plány 
k úpravám a podrobně popsal jednotlivé vizualizace úprav TIC MBČ, které by bylo zároveň 
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bezbariérové. Samotné muzeum by bylo od TIC oddělené skleněnými dveřmi. K dispozici by 

zde byly turistům i toalety. Bylo by vhodné provést úpravy přes zimu, poptat firmy na 
realizaci. Šlo by o vnitřní stavební úpravy, kde není třeba stavební povolení. 
 

Mgr. D. Orsák - současný sklad v MBČ se posune kam? 

starosta – počítá se s nějakými skříněmi v infocentru, a nějaké věci se mohou přesunout 
nahoru do muzea a následně by měl být i prostor k uskladnění v expozici Heleny Čapkové. 
Mgr. D. Orsák – jak se bude bojovat s vlhkostí? 

starosta – v této části, kde bude TIC, vlhko není, protože zde vedou všechny technologie, 
které ohřívají tuto budovu. Jinak s vlhkostí budeme bojovat stejně jako v obřadce a musí se 
větrat. Celé zdivo této budovy je kamenné a není možné se vlhkosti úplně zbavit. 
K tomuto bodu nejsou žádné další připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO projednalo návrh stavebních úprav v přízemí MBČ pro potřeby 
infocentra a pověřuje starostu obce poptávkou firem na realizaci. 
Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 12/3-24 bylo schváleno. 
 

k) povodně – finanční dar a pomoc naší obce 

předkládá starosta obce 

Místní akční skupina Jestřebí hory bude koordinátorem pomoci. Nemá cenu, aby každá obec 
měla svoji sbírku. Bude zveřejněna informace pro občany, že bude možné podpořit sbírku, 
kterou organizuje MAS. Byl zřízen transparentní účet na pomoc zaplaveným obcím, který 
MAS na svých letácích zveřejnila. 
Existuje spousta dalších neziskových organizací, které sbírky pořádají, takže se každý může 
rozhodnout, jak přispět. Lze zvolit i potravinovou pomoc, vše koordinuje MAS Království 
Jestřebí hory. 
Starosta navrhuje poskytnout finanční dar některé z postižených obcí na Jesenicku ve výši 
50.000 až 100.000 Kč formou darovací smlouvy a schválit další finanční prostředky na nákup 
materiální a potravinové pomoci s tím, že bychom vyslali členy SDH na pomoc zasaženým 
obcím. Předpokládaný termín je mezi 14. a 20.10.2024. 
 

Ing. M. Švrčina – do Studánky by se mohl dát QR kód pro poskytnutí finanční pomoci. 
starosta – ano, bude zveřejněno s dalšími informacemi pro občany. 
K tomuto bodu nejsou žádné další dotazy ani připomínky. 

 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 100.000 Kč, jež bude 
poskytnut na základě podpisu darovací smlouvy s konkrétní obcí postižené povodní v roce 

2024. Do této obce bude na pomoc vyslána také skupina dobrovolníků z řad JSDH a občanů, 
která na místo doveze ještě materiální pomoc v hodnotě 30.000 Kč. 
Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 13/3-24 bylo schváleno. 
 

l) informace z obce 

předkládá starosta obce, informace doplnil fotodokumentací 
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- rekonstrukce podlahy na malém sále a v knihovně - čištění parket, nátěr; 

- úprava zeleného salonku v kult. Klubu – nová podlaha, nové skříně; 

- výměna střešní krytiny nad kinosálem v kult. klubu; 

- ZŠ – nátěr plechové střechy na budově 1. stupně, výměna některých žlabů; 

- výměna střešní krytiny na BD č.p. 101;  

- dětské skupiny - foto z realizace úprav v čp. 188; 
- výstavba bytového domu za čp. 343 v Úpické ulici; 
- vyhlídkové místo nad Klůčkem a pod skokem – instalace nových laviček; 
- pozvánka na slavnostní předání hasičského vozidla 27.9.2024; 
- divadelní podzim u Studánky (od 11.10. začínají představení, přátelské posezení s herci); 

- v termínu 20. – 22.09.2024 proběhla zahrádkářská výstava Čapkova Studánka; 

- přehled kulturních akcí do konce roku 2024 (Soutěž o posvícenský koláč ve Strážkovicích, 
Bluegrassová dílna, Drakiáda, Advent u Studánky, Vánoční výstava, Živý betlém, setkání u 
sousoší bratří Čapků a novoroční ohňostroj). 
 

K. David – informoval, že žádost o dotaci pro TJ Sokol, oddíl kopané, na rekonstrukci šaten na 
fotbalovém hřišti nebyla schválena. Je ještě požádáno o dotaci na zahradní traktůrek. 
starosta – dotace z Národní sportovní agentury, nebyla schválena. Bylo jednáno  
s Mgr. Turkem ml. o možnosti upravit ještě rozpočet akce, aby se vešla do 10 mil. Kč, kdy by 
šance o získání dotace byla větší. Parametry na sbírání bodů jsou dost složité, je to spíš pro 
velká města. Mohli bychom tuto akci rozdělit a žádat třeba třikrát – hřiště samostatně, 
rekonstrukce samostatně. Určitě to nezahodíme a budeme hledat další možnosti, případně  
s krajem. 

K tomuto bodu nejsou žádné další dotazy ani připomínky. 

 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí informace o dění v obci. 

Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 1 

Usnesení č. 14/3-24 bylo schváleno. 
 

6. Rozpočtové opatření č. 6/2024 

předložila R. Špeldová 

V rozpočtovém opatření č. 6/2024 jsou na příjmové straně navýšeny daňové příjmy  
o cca 1.276.000 Kč. Dále je příjmová část navýšena o 31.500 Kč na volby – zároveň toto 
máme na straně výdajové. Na příjmové straně je ještě navýšení o 245.000 Kč – přijatá dotace 
na Naučnou stezku hornictví na Malosvatoňovicku, ošetření jírovcových stromů ve výši 
248.983 Kč – také na výdajové straně. Dále na příjmové straně dochází k navýšení o 121.000 

Kč – fakturace obce společnosti Byty pod Kyselkou (právo stavby). Dochází také k navýšení 
příjmů o 73.500 Kč – výběry od občanů z Ukrajiny za ubytování v čp. 188, ale zároveň tam 
snižujeme o 407.339 Kč – z důvodu ukončení fakturace na KHK (kompenzace ubytování 
občanů z Ukrajiny  k 30.9. končí). 
Na výdajové části dochází k navýšení o 650.000 Kč na dětské skupiny z důvodu uzavřeného 
dodatku č. 1 k SOD, dále je zde zohledněno pořízení nábytku do knihovny a kulturního klubu. 
Dále je výdajová část navýšena o 180.000 z důvodu plánované výstavby chodníků na hřbitově 
a o zmiňované ošetření jírovcové aleje. 
V návrhu rozpočtového opatření, které členové ZO obdrželi, nebyla ještě zahrnuta částka 
150.000 Kč – pomoc obci postižené povodní v r. 2024, ale částka zůstane stejná, jak byla 
zaslána – rozpočtovým opatření by se tedy zvyšuje příjmová i výdajová část  rozpočtu  
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o 1.675.483 Kč, a potřebných 150.000 Kč na povodně vezmeme z paragrafu 3639 (místní 
hospodářství)í, položka 6121 – tam bylo cca 700.000 Kč dáno na výstavbu sběrného dvora, 
která se v takové výši v letošním roce neuskuteční, takže můžeme z toho 150.000 Kč vzít  
a  rozpočtové opatření bude stejné, jak bylo zasláno. 
Dojde k navýšení příjmové a výdajové části rozpočtu o 1.675.483 Kč, potřeby financování  
0 Kč. 
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 6/2024. Rozpočtovým opatřením 
dojde v souladu s ustanovením § 16 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech  
územních rozpočtů, k navýšení příjmové a výdajové části rozpočtu o 1.675.483 Kč. 
Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0 

Usnesení č. 15/3-24 bylo schváleno. 
 

7.  Diskuse a závěr 

starosta – termín příštího zasedání zastupitelstva obce se bude konat 09.12.2024. 
 

Mgr. D. Orsák – jaké byly dopady na obec při povodních 13. a 14.9.? 

starosta – v naší obci udělaly škody spíše větry, docházelo k vývratům a lámání stromů. 
V pátek 13.9. došlo k vývratu 2 stromů, jeden na soukromém pozemku u čp. 99 – byl 

odstraněn po víkendu. Dále došlo k vývratu okrasné vrby u Hamer a pádu na osobní 
automobil – je to řešeno z pojistky obce. Stromy byly ještě vyvráceny u potoka na obecním 
pozemku a dopadly do zahrad domů v Zahradní ulici. Dále se vyjíždělo na další popadané 
stromy i na katastru V. Svatoňovic a Markoušovic. V panelákách zateklo kolem komínů do 
některých bytů ve 3. patře – bude se to řešit s pojišťovnou. Jinak nedošlo k nijak zásadním 
škodám. 
Starosta dále informoval o zásahu hasičů při záchraně života, který byl úspěšný. 
 

Ing. Dvořák – poděkoval za finanční dar obce na pořádání výstavy Čapkova Studánka. Výstavy 
se zúčastnilo 269 dětí (i z okolních obcí) a 250 dospělých. Je dobře, že se dělají úpravy 
v malém sále a část bude sloužit jako koutek s barem. 

Dále informoval o konání Olympiády pro dříve narozené v Havlovicích. Obec pořídila týmu 
z Malých Svatoňovic trička – 12 soutěžících. Při této olympiádě nejde o podávání nějakých 
závratných výkonů, ale jde především o setkání důchodců a popovídání. Počasí se vydařilo a 
akce byla pěkná. Dále Klub důchodců uspořádal výlet do Polska – Kudowa-Zdrój (tržnice, 
smazalnia ryb). 

 

p. Pilný – proč byla v době konání voleb vyvěšena na budově OÚ vlajka Ukrajiny? 

starosta – visí zde i česká vlajka, je jedno jestli je na budově nebo na stojanu. Naše obec 
podporuje Ukrajinu od začátku konfliktu, který vypuknul. Vlajka Ukrajiny může na budově 
viset i v době voleb, máme to zjištěné a je to v pořádku. 

 

p. Pilný – v ulici 17. listopadu, kolem Holubáků k učilišti – co je vozovka? Je to od plotu 

rodinných domů po svah pod Holubáky? 

starosta – vozovka by měla být od svahu po lampy, není to zde nijak vymezeno, protože tam 
není žádný dlážděný chodník. Víme, že zde stojí automobily, že je tento stav neuspokojivý. 
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p. Pilný – děti chodí na učiliště do jídelny na oběd, přes poledne je tam provoz, sám tam 
jezdím pro obědy a vidím to. Nemohl by se zde dát zákaz parkovaní, třeba omezený časově? 

starosta – rekonstrukcí této vozovky to bude třeba v budoucnu vyřešené, ale v současné 
době to není v našich silách. Značka ještě nikoho nezastavila. Dělají se různá opatření – nový 
příčný práh, aby provoz zde byl bezpečnější. Parkování aut je problém i v jiných částech 
obce, v rodinách mají více aut než jedno a parkovacích míst tolik není. 
 

Mgr. P. Nosek – byl se někdo podívat v bytě pana Macha, který stále shromažďuje věci? 

starosta – ano, v bytě je stejný nepořádek jako venku. Zatím s tím nemůžeme nic dělat. Čeká 
se, až proběhnou všechna opatření v této věci. 
 

Mgr. D. Orsák – bude mít ukončení příspěvků na bydlení ukrajinských občanů z KHK nějaký 
dopad na obec? 

starosta – nevyděláme na tom tolik, to je hlavní dopad. Nyní je to nastaveno tak, že si 
všechno platí sami. Cena za ubytování na ubytovně: dospělí 2.200 Kč, děti 1.500 Kč. Bez 
problémů by to mělo pokrýt všechny náklady a zároveň ti, kteří nemají zaměstnání nebo jsou 
závislí na dávkách, mají možnost si zažádat o příspěvek na bydlení. 
Další dotazy ani připomínky nejsou. 
 

Jednání bylo ukončeno ve 20:10 hodin. 
 

Zápis byl vyhotoven 30.09 a podepsán dne:  
 

Zapsala: J. Goldmannová 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Vladimír Provazník  v. r.                             Mgr Kateřina Vítová v. r.     Ivana Vosyková v. r. 

   starosta obce                             ověřovatelé zápisu 

 

 

 

 

 

 

 

Pozn.:  Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č.101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů, v platném 
znění. 
 

 


